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Referat skolebestyrelsesmøde 
 

Dato og tid: Den 18. maj 2022 kl. 17.00 – 19.30 

Mødedeltagere: Peter Staghøj -  Mette Lund Jensen  -  Lotte Solveig Josephsen – Ole 

Grymer Hansen-  Lars Odgaard  - Niclas Renberg Gregersen - Ole 

Boulund Knudsen - Lars Nissen -  Peder Pedersen -  Sonja Pedersen - 

Kim Krøyer Rundell 

Mødeleder Peter Staghøj 

Referent: Sonja Pedersen  

Afbud:   

 

Orientering – (O) Kun afklarende spørgsmål under dette punkt.  

Giver orienteringen anledning til debat, sættes punktet på et senere møde    
 

Drøftelse / debat – 

(D) 

Der er tale om drøftelser af udvalgte områder.  

Der kan ikke foretages endelige beslutninger.  

Der foretages en afrunding af punktet hvoraf der fremgår, hvordan punktet 

videre skal bearbejdes.  
 

Beslutning (B) Punktet er sat på med henblik på en beslutning på det pågældende møde.  
 

Godkendelse (G) Punkter som skal godkendes 

 

Dagsorden Ansv. Tid. 

 

Godkendelse af referat (G) fra seneste møde 
Godkendt 

Sonja / Kim  5. min 

Valg til bestyrelsen  
Afstemningen er færdig. Der trækkes lod mellem kandidat 5 
og 6, da der er lige stemmetal. 
God deltagelses-procent og systemet fungerede fint. 
Mange gode emner til fremtidige temaer på 
bestyrelsesmøder fra præsentationen af opstillede 
kandidater.  
 

Peder / Peter  15. min 

Bestyrelsesrapport fra Targit 

Peder gennemgår data. Særligt omkring budget og 

sygefravær. Budget følger de forrige år.  

 

Peder 10 min 

Rundvisning på byggeri 
Gennemgang af etapeplan. 
Rundvisning i nye lokaler i indskolingen, der bliver klar til 
indflytning i august. 
 

Kim  20. min 

Byggeri status (O/D/B) – herunder bestyrelsens 
henvendelse til BU  

Peder / alle 30 min 
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Bestyrelsen venter svar fra Fælleden i forhold til en dato 
hvor de kan komme på besøg. 
Ole har lavet et udkast til skriv/Power point – dette 
gennemgås.  
 

Spisning 
 

  

Orientering vedr. 4. årgang  
Vi har fået en del nye elever på 4. årgang fra Bakkeskolen. 
Nu er årgangen fyldt op, dvs. der er 75 elever på hele 
årgangen. 
 
Derudover blev vi nødt til at flytte en hovedlærer ned til 0. 
årgang. Efter denne udmelding var der en del 
forældrehenvendelser. Kim og Peder talte med forældrene, 
og de blev kontaktet personligt. Nu er der en fast vikar på, 
og der har ikke været flere henvendelser.  
 

Kim / Peder  15 min 

Henvendelser fra forældre vedr. lærerskift og vikartimer  
 
Peter har talt med forælderen, der har henvendt sig. Den 
pågældende har et ønske om at bestyrelsen arbejder med 
et princip, om hvordan og hvornår der må være læreskifte.  
Det er ledelsen, der beslutter om der skal være lærerskifte 
og ikke bestyrelsen. 
 
En anden henvendelse fra en forælder, handler om at 
pågældende ønsker at få data på hvor meget der har været 
vikar i en klasse. Det er ikke muligt, og derfor kan han/hun 
ikke få den information. Peder har indkaldt forælderen til et 
møde. Derudover er der dialog og god kontakt mellem 
forældrene og lærerne. Forståelse for bekymringen. 
 
 

Peder 15. min 

Orientering fra ledelsen og bestyrelsesformand (O) 
En rengøringsassistent er sygemeldt. 
3 stillingsopslag er ude, og der er samtaler d. 31. maj. Ole 
og Ole (evt. Lotte) vil gerne deltage og kan starte fra kl. 
15.00 
 
 

Peter / Peder 10. min 

 

Mødekalender og årshjul for bestyrelsen skoleår 21/22 
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Kommende temaer:  

Tema Inklusion  

Tema Samarbejde med lokale foreninger 


